

機械與機電工程學系 115 學年度第 1 學期專題演講日程表

NSYSU MEM Seminar Schedule_115-1 SEMESTER

9/17 updated

日期 Date	演講者 Speaker	演講題目 Topic	演講者履歷 Current position	推薦者 Recommender
9/10	Orientation by Department Chair			
9/17	致茂電子	Advanced Package 的測試挑戰	吳信毅 (Ethan) 研發副處長	許聖彥
9/24	林郁洧研究員	國研院國儀中心-真空技術與鍍膜應用	國立清華大學工程與系統科學系博士	潘正堂
10/1	郭至恩副教授	基於遮罩自編碼的自監督式預訓練在生理訊號任務上的有效表徵學習	中興大學應用數學系	許煜亮
10/8	徐千曄助理教授	Thermal performance of Lower-GWP multicomponent refrigerants 低全球暖化潛勢之混合冷媒熱性能研究	淡江大學機械系	梁俊德
10/15	曹德綱助理教授	先進金屬材料與製程技術之產業應用	高科大機械系	李伯軒
10/22	詹彥信副教授	Multiscale Numerical Analysis for Hydrogen Energy and Advanced Thermal-Fluid Systems	逢甲大學機械與電腦輔助工程學系	梁俊德
10/29	劉奕宏特聘教授	Engineering Ni-Based Electrocatalysts via Deep Eutectic Solvent-Assisted Electrochemical Synthesis for Efficient Water Splitting	中央大學化材系	郭振坤
11/5	Prof. Masaki Tanaka	Metallic research in Kyushu University	日本九州大學材料系	李伯軒
11/12	丁健芳副教授	雷射製造技術開發與多元跨域應用	國立臺灣大學生物機電工程學系	李明展
11/19	金屬工業研究發展中心	不去業界，也可以很刺激-一個工程師校友的 15 年研究冒險地圖	劉宗鑫 博士 精微成形研發處/模具與精微加工組	林哲信
11/26	Garmin	(To Be Confirmed)	陳慶松 (Joseph Chen) Garmin 研發中心—機構工程處協理	程啟正
12/3	Dr. Vladimir Sojka	Creativity and problem-solving	Technical University of Liberec	楊政融
12/10	陳志軒教授	SMA-related	台大機械系	李伯軒
12/17	黃煒能助理教授	永續工程的挑戰與機會	ESG 永續發展暨減碳辦公室 執行長	楊政融

A. 演講地點 Location：電資大樓(工 EC1001)。

B. 演講時間 Time：週四 Thursdays 14:10~15:50。

C. 成績計算方式 Grading Calculation Method：

學期最終成績將根據最高的 13 次筆記得分的平均數確定，超出要求的 13 節課後每出席一次筆記成績加 2 分。出席未達 13 次者，將以該生出席報告總成績除以 13 計算學期成績。

Your final grade for the semester will be determined by the average score of your highest 13 notes. If you attend more than the required 13 classes, you will receive an additional 2 points for each extra attendance.

Students who attend fewer than 13 times will have their semester grades calculated by dividing their total attendance

report score by 13.

D. 成績公布方式及提出異議 Grade Announcement Procedures and Appeal Process:

每個月 TA 皆會公布當月的成績，如有異議需於公布後一周內向 TA 反映。期末成績如有異議需於期末成績公布五個工作天內向 TA 回報。

The TA will release the grades monthly. Any objections must be submitted within one week after the announcement. If there are any questions regarding the final overall grades, students must contact the TA within five working days after grades are posted.

E. 本所研究生均必修「書報討論」兩學期。

機械與機電工程學系 115 學年度第 1 學期專題演講日程表
NSYSU MEM Seminar Schedule_115-1 SEMESTER

9/17 updated

All postgraduate students in our institute are required to take Seminar sessions for two semesters.

- F. 請自行攜帶筆記稿(置於系網頁)，演講結束後當場繳交，課程助教 TA- 羅同學(Nick)、吳同學(Jerry) 彙整，作為評分及出席依據。

Please download your notes from the website and submit them to the TAs after the lecture for grading and attendance.

TA 聯繫資訊 (How to contact the TAs):

羅同學(Nick)- m143020043@student.nsysu.edu.tw

吳同學(Jerry)- m143020044@student.nsysu.edu.tw

- G. 演講場地及設備由本課程教學助教負責處理，且該場內**禁止飲食**。 The lecture venue and equipment are handled by the TAs. **Eating and drinking are prohibited inside the venue.**